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Protokoll 
Styrelsemöte onsdagen den 5 november 2024 

____________________________________________________________________________________________________________________ 

   Närvarande: Carina Ohlander, Karin Bentzer, Susanne Olsson, Lena Liiv, Maria Lurén,  

    Maud Traud Sayyeda och Elisabeth Stiller. 

     

 

 § 1 Mötets öppnande 

  

 

§ 2 Godkännande av dagordningen och föregående protokoll  

 Dagordning och föregående protokoll godkändes och justerades. 

  

§ 3 Val av justerare för mötet 

 Susanne valdes till justerare 

  

§ 4 Ekonomi 

 Genomgång av det ekonomiska utfallet avseende årets Cockershow den 6 oktober. Maria har gjort   

 en sammanställning av intäkter och utgifter. Summa intäkter 13 305 kr och utgifter 14 569,20 vilket 

  innebär att resultatet blev -1264,20 kr.  

 

§ 5 In och utgående e-post 

 In: Fråga har inkommit om kurs i apportering kommer att hållas. Susanne har svarat att frågan   

 tas upp på styrelsemöte. Vid dagens möte föreslås att sådan kurs eventuellt kan hållas till våren   

 och att ”blänkare” för att efterhöra om intresse finns ska läggas ut på hemsidan och på FB.  

  

 Ut:  - 

 

§ 6 Hemsidan, FB, medlemsmejl 

 Hemsidan: Karin uppdatera hemsidan. Information om glöggpromenaden. Bilden ska bytas. 

 

  FB: Maud brukar lägga ut information och tips om olika aktiviteter som kan vara av intresse för    

 medlemmarna. Information om glöggpromenaden ska läggas ut på FB. 

 

Medlemsmejl: Information som ska vara med i det kommande mejlet:  
- Det finns platser kvar på Nose work-tävlingen den 23/11 så intresserade får gärna anmäla sig 

- Glöggpromenad den 24/11 

- Information att vi står i montern på Stockholms Hundmässa den 14-15/12 och att vi ser fram emot att 

de besöker vår fina monter 

- Information om att motioner till årsmötet måste vara styrelsen tillhanda senast den 31/12 

- Önska God Jul till alla medlemmar från styrelsen   

          § 7        Föreläsningar  

  Karin Kriströms föreläsning om DCM den 30/10 hade cirka 65 st deltagare. Föreläsningen  

  är inspelad men på grund av dålig kvalitet på inspelningen så kommer den eventuellt  

  göras om. Inväntas mer information om detta.  

 

§ 8 Cockertidningen  

 Carina har skickat in en spalt till det kommande numret av Cockertidningen. 
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§ 9 Rapport från olika aktiviteter 

 Avklarade:  

 Heldagsvandring den 29 september, Tyresta 

 Cockershow den 6 oktober, Viksberg 

 Eftersökskurs med Elina Liljeblad den 19 och 20 oktober 

 Cockerpromenad den 27 oktober, Vinterviken. Maria och Maud ansvariga 

  

 Pågående: 
   

 Kommande: 

 Nose work kurs den 6 nov, 13 nov och 20 nov 

 Årets Nose Work Cocker 2024 den 23 november 

 Cockerpromenad med glögg den 24 november 

 Stockholms Hundmässa den 14-15 december 

 Cockerpromenad den 26 januari, Gärdet 

 

 Glöggpromenaden: Gunilla håller i denna. Carina tar med bord. Samling på Biskopsudden kl 12.00 

 

 Årets Nose work Cocker: 7 anmälda. Lokalen är bokad kl 10.00-14.00. Det kommer bli fyra  

 inomhussök (klass 1). Två sök i stora rummet, skrubben med stolarna blir ett sökområde och  

 hantverksrummet blir ett sökområde. Fikabord i hallen. Susanne har gjort en blankett som resultaten 

 kan skrivas in på och en vän till henne kommer att var tidtagare. Domare är Kerstin Thynell.  

 Rosetter till nr 1, 2 och 3. Det är ingen officiell tävling.  

  
 

§ 10 Rapport från Cockerklubben 

 Inget nytt rapporteras från Cockerklubben vid dagens möte.  

  
 

§ 11 Cockershow den 6 oktober 

 Det var endast 39 anmälda hundar till årets Cockershow vilket är betydligt färre antal än föregående  

år och det medförde att vi gick med en ekonomisk förlust. Det var dock en mycket trevlig show 

vilket flera av deltagarna framförde. Underlaget som var i ridhuset i år uppskattades då det innebar 

att hundarna inte blev så smutsiga i pälsen. 

 

  Att ta med sig inför kommande års planering av showen kan vara att minska ner antalet artiklar i  

fiket alternativt att höja priserna något då de varit förhållandevis låga i år. Lotteriet med många  

  vinster var mycket uppskattat och det bör man försöka anordna även nästa år.  

   
   

§ 12 Stockholms hundmässa den 14-15 december 

 Carina gör ett schema över bemanningen av rasmontern, Cockerklubben Uppsala kommer att 

 ha ett pass på lördagen som de bemannar med tre personer och resterande pass sköts av Cocker- 

  klubben Stockholm. Montern byggs på fredagen av Carina och Susanne. Till montern behövs  

  hundgodis, kaffe och dryck. Vid nedmontering av montern på söndagen hjälper de till som har sista  

  passet. I Rasparaden på söndagen ska två cockrar med förare delta. Gärna något rastypiskt i klädes- 

  väg eller annat som utmärker rasen vid paraden.   
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§ 13 Årsmöte  

               Årsmöte kommer att hållas i vecka 8, 2025. Mötet börjar klockan 19.00 med mingel från  

              kl 18.30. Lokal bokas kl 18.00-21.00. Till mötet ska Verksamhetsplan och Verksamhets- 

              berättelse skrivas. Carina skickar mallarna via mejl till Elisabeth. 

 

§ 14 Övriga frågor 

 Studiefrämjandet kommer anordna ett informationstillfälle för att uppdatera styrelsen på regler  

              som ändrats eller tillkommit. I samband med detta tillfälle så kommer även en utbildning för cirkel- 

              ledare att hållas för de i styrelsen som ännu inte gått denna kurs. Utbildningen sker digitalt. 

               

 Cockerpromenaderna: För att få ersättning behöver det vara minst 5 deltagare. Vid den senaste  

              promenaden kom endast en deltagare. Diskussion vid dagens möte om att framöver välja dag för  

              promenaderna så att man inte har dem på lov eller helgdagar då många är bort- 

 resta. Målet är ju att få så många som möjligt att vara med på promenaderna. Förslag också vid  

 mötet i dag att inte ha promenaderna så ofta utan att glesa ut dem över året. 

 

  

§ 15 Nästa möte 

 Den 4 december kl 18.00, gemensam middag på Slingerbulten, Österlånggatan 17, Gamla stan. 

           

  

          

               
 

 

2024-11-05       

 

 

_________________________  _____________________   _____________________   
 

 

Carina Ohlander Elisabeth Stiller Susanne Olsson 

Mötesordförande Sekreterare Justerare   

 


